
Zápis ze zasedání Školské rady 

 
 
Datum zasedání :    26.06.2023 
Místo schůze:   Rychnovská 216, Kokonín 

 
Přítomní: 6 členů rady, ředitelka školy, zástupkyně ředitelky 
 
Jména přítomných: Mgr. Lea Šmídová,  ředitelka školy 
   Mgr. Dita Dudová, zástupkyně ředitelky 
                                   Lenka Urbánková – zástupce zřizovatele 
                                   Ing. Jana Hamplová - zástupce zřizovatele 
                                   Karolina Klosová – zástupce rodičů 
                                   Mgr. Lenka Zahradníková – zástupce učitelů 
                                   Mgr. Pavlína Suchá – zástupce učitelů 
   Petra Macurová – zástupce rodičů 
 
Omluveni: 0 
 

Program jednání: 

1. Přivítání se členy školské rady 

2. Zhodnocení uplynulého školního roku 

3. Schválení Školního vzdělávacího programu včetně přílohy č. 1 

4. Vyhodnocení rekonstrukcí a investičních akcí v ZŠ Kokonín v uplynulém školním roce 

a plány na příští období 

5. Diskuze, různé 

 
Zhodnocení uplynulého školního roku 
Paní ředitelka zhodnotila uplynulý školní rok, který i přes těžkosti proběhl dobře.  
 
Schválení ŠVP 
Nová podoba ŠVP včetně přílohy byla zaslána všem členům s předstihem. 
6 hlasů pro, nikdo nebyl proti. Nový Školní vzdělávací program bude platit od 1. září 2023 pro 
1. stupeň. Příloha č. 1 se týká přechodového období - roku 2023/2024. Pro následující rok, 
kdy začne nový ŠVP platit i pro 2. stupeň, bude vyhotovena nová příloha. Příloha se týká výuky 
informatiky a digitálních kompetencí. Zavádění změn bude postupné. Při zavádění změn se 
žáci některých ročníků nesetkají s celým obsahem informatiky, ale pouze s vybranou částí. 
 
Rekonstrukce 
V letošním šk. roce se zahájila sanace sklepních prostor v budově ZŠ Rychnovská 215. Během 
letních prázdnin je plánována ve stejné budově výměna oken.  
 
Diskuze, různé 
Paní ředitelka naznačila plán do dalšího roku. 
Problémem do budoucna je nedostatek vyučujících pro předmět Informatika.  
Hned na začátku tohoto školního roku došlo k závažným kázeňským přestupkům. Paní 
ředitelka nás seznámila s řešením a dopady na žáky. 
 



Děkujeme všem vyučujícím a hlavně vedení školy za úspěšné zvládnutí uplynulého školního 
roku. 
 
 
Usnesení : 
Byl schválen Školní vzdělávací programu včetně přílohy č. 1. 
 
 
Jablonec nad Nisou   28. 6. 2023                             
 

        Lenka Urbánková 


